



KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA

Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur
Persiaran Tuanku Syed Sirajuddin
50604 Kuala Lumpur

Tel. : 03 6203 7777
Fax : 03 6203 7788
Portal : jpwpl.moe.gov.my

KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera dan yang Berdaftar dengan Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur** yang mempunyai **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan** berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dalam Gred kategori dan pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	SYARAT PENDAFTARAN	TEMPAT MENGAMBIL DOKUMEN	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
SEPERTI DI LAMPIRAN A	GRED: GI KATEGORI: CE PENGKhususan: CE21	UNIT PEMBANGUNAN, TINGKAT 1, JABATAN PENDIDIKAN WILAYAH PERSEKUTUAN K.L, PERSIARAN TUANKU SYED SIRAJUDDIN, 50604 KUALA LUMPUR.	SEPERTI DI LAMPIRAN A	09.07.2018 (ISNIN) PADA PUKUL 12.00 TENGAH HARI.

- Kontraktor yang layak diminta untuk membawa bersama sijil asal **Perakuan Pendaftaran Perniagaan (SSM), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan & Perakuan Pendaftaran (CIDB), Sijil Kontraktor Kerja (PKK) dan Sijil-sijil yang berkenaan** semasa sesi lawatan tapak (Menghantar wakil syarikat/wakil pengurus dan salinan sijil/dokumen adalah **tidak dibenarkan sama sekali**).
- Kontraktor yang layak dan menghadiri taklimat sahaja dibenarkan untuk mengambil Dokumen Sebut Harga. Dokumen Sebut Harga boleh diambil bermula selepas hari taklimat dan lawatan tapak diadakan di Unit Pembangunan, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur. Kontraktor mestilah membawa **Sijil Asal** seperti yang berkenaan serta **Borang Pengesahan Lawatan Tapak** yang telah ditandatangani oleh Pegawai Jabatan ini semasa mengambil Dokumen Sebut Harga.
- Kontraktor yang **tiba lewat** daripada masa yang telah ditetapkan (selepas taklimat lawatan tapak bermula) akan dikenakan tindakan seperti berikut :-
 - Tidak dibenarkan memasuki bilik / dewan tempat taklimat lawatan tapak disampaikan.**
 - Tidak akan diberikan Borang Pengesahan Lawatan Tapak yang telah ditandatangani oleh Pegawai Jabatan ini di Sekolah berkenaan.**
 - Telah tidak memenuhi dan mematuhi syarat-syarat asas bagi kontraktor yang menyertai tawaran Sebut Harga yang dibuka ini.**
- Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat, dilakri atau digamkan dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang disediakan di Aras 1, Unit Pembangunan, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur atas nama :

**Pengarah Pendidikan,
Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur,
Persiaran Tuanku Syed Sirajuddin,
50604 Kuala Lumpur.
(u.p.: Unit Pembangunan)**

“GEMILANG DALAM KALANGAN YANG CEMERLANG”



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT.NO: AR4166

CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT.NO: AR4166

5. Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kelewatan atau kehilangan mana-mana Dokumen Sebut Harga yang dihantar secara pos.
6. Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur tidak terikat menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa tutup sebut harga seperti yang ditetapkan akan ditolak atau tidak akan diterima.



.....
(HJ. ISMAIL BIN MUSA)

Timbalan Pengarah Pendidikan
Pejabat Pendidikan Wilayah Bangsar & Pudu
b.p: Pengarah Pendidikan,
Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan
Kuala Lumpur.

Tarikh: 20 Jun 2018

TARIKH DAN MASA LAWATAN TAPAK SEBUT HARGA

NO. SEBUT HARGA	TAJUK KERJA	TARIKH/MASA/TEMPAT TAKLIMAT
JPNWP/KEW.0015/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMASANGAN JERJI SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI SK SERI PERAK	TARIKH : 2 JULAI 2018 (ISNIN) MASA : 10.00 PAGI TEMPAT : SK SERI PERAK
JPNWP/KEW.0019/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP TAMAN MELATI	TARIKH : 2 JULAI 2018 (ISNIN) MASA : 10.00 PAGI TEMPAT : KIP MENJALARA
JPNWP/KEW.0020/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP LEMBAH PANTAI	
JPNWP/KEW.0021/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP JALAN AIR PANAS	
JPNWP/KEW.0022/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP TAMAN TUN DR. ISMAIL	
JPNWP/KEW.0023/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP MENJALARA	
JPNWP/KEW.0024/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP KIARAMAS, KIP DESA PERWIRA DAN KIP SEGAMBUS	
JPNWP/KEW.0025/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BANGUNAN KUARTERS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KIP SERI PERMAISURI	
JPNWP/KEW.0026/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BUMBUNG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI SK SERI HARTAMAS	TARIKH : 2 JULAI 2018 (ISNIN) MASA : 10.00 PAGI
JPNWP/KEW.0027/2018	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BUMBUNG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI SK TUN HUSSEIN ONN	TEMPAT : SK SERI HARTAMAS